
Forslag fra bestyrelsen 

 

På trods af et andet stillet forslag, så mener Bestyrelsen, at kontingentet på kr. 200 pr. parcel pr. år skal 

fastholdes. 

 

Argumenter for fastholdelse: 

• Bedre snerydning kunne etableres.  

• I 2018 har foreningen 100 års JUBILÆUM. I den forbindelse kan der komme forslag om aktiviteter, 

der kræver økonomiske ressourcer. 

• ”Uforudsete” aktiviteter.  Vi har eksempelvis  tidligere bekostet sagsførersalær af betydelig 

størrelse til at forhindre opstilling af telefonmast tæt på vores grundejerforening. Der vil kunne 

være behov for støtte (fra advokat) for grundejere, der er kommet i klemme i forhold til vejenes 

beskaffenhed. Fjernvarme. 

• Eventuelle udgifter i forbindelse med trafiksanering af området. 

• Øgede udgifter i forbindelse med opkrævning af kontingent. Manglende rykkergebyr-indbetalinger. 

• Det kan blive nødvendigt at afskrive de kr. 40.000 som vi har i udlæg til retssager. (se regnskab) 

• Bestyrelsen ønsker, at aktivitetsbeløbet på kr. 10.000 fremover finder anvendelse. Forslag til 

aktiviteter ønskes. 

• Bestyrelsen har ikke kendskab til, at der i Danmark findes Grundejerforeninger med et billigere 

kontingent end kr. 200 pr. år. 

 

På bestyrelsens vegne 

Poul R. Andersen 

Formand. 

 


